



菲臘牙科醫院 2019冠狀病毒病 預防措施

Covid-19 Preventive Measures in PPDH



推行疫苗氣泡 Implementation of vaccine bubbles

所有進入菲臘牙科醫院的病人須已接種至少一劑新冠疫苗，而職員以及學生已接種至少兩劑新冠疫苗

All visitors in PPDH are required to receive at least one dose of COVID-19 vaccine, and all staff and students have received at least two doses of COVID-19 vaccines



教職員或學生接觸病人時均需配戴高防護等級的個人防護設備(PPE)以及使用額外的飛沫處理儀器 Usage of High protection level of Personal Protective Equipment (PPE) and extra-oral suction

避免任何體液的接觸以及交叉感染

Prevent exchange of body fluids and cross infection



教職員以及學生須恆常進行快速測試 Regular Covid-19 testing for staff and students

Regular Covid-19 testing for staff and students

教職員和學生須在每個工作天進行2019冠狀病毒快速抗原測試，並上傳當天陰性結果的報告到醫院內聯網來避免受感染的教職員或學生與病人有任何接觸

Staff and students are required to do Rapid Antigen Test (RAT) on each working day, and submit result to prevent infected staff/students being in contact with patients



清潔和消毒所有診症範圍 Sanitization and disinfection of clinical areas

在看診的前後徹底消毒看診區域

Universal infection control for treatment cubicle before and after each patient visit



良好換氣和通風設備 Ventilation and air change in PPDH

菲臘牙科醫院裏每小時平均換氣率均能達到專家建議的每小時六次

Average rate of air change per hour (ACH) in each clinical area is above 6 ACH recommended by experts

